
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 729
I forlængelse af ministerens svar på S 1082 vedrørende EU-kommissionens
godkendelse af højere bundfradrag for NOx-afgift bedes ministeren redegøre
for, hvor mange gange ministeren eller ministeriets embedsværk har rettet
henvendelse til EU-kommissionen med henblik på at få oplysninger om sags-
forløbet eller for at rykke kommissionen for en godkendelse samt oplyse om,
hvor mange af disse henvendelser der er sket i form af telefonopringninger, e-
mails, henvendelse per brev og personlige møder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten
Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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